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 در نیم فصل دوم 
 VAR نیاز به سیستم
احساس خواهد شد

با تمام توان مقابل مونته نگرو  
بازی  می کنیم 

ایسنا: امیدرضا سرپوشی گفت: با ۱۰۰ 
درصد تلاش مان مقابل مونته نگرو داخل زمین 
می رویم و اگر بدون خطا بازی کنیم و همه 
توان را بگذاریم دست پر بیرون خواهیم آمد. 
امیدرضا سرپوشی در گفت وگو با ایسنا در 
مورد تقابل تیم ملی هندبال مردان ایران برابر 
مونته نگرو در جریان مسابقات قهرمانی جهان 
اظهار کرد: بازی دوم ما با مونته نگرو است. آنها 
در هندبال اروپا صاحب سبک هستند. شاید در 
سطح سوئد، دانمارک و فرانسه نباشند اما چند 
بازیکن مطرح دارند که در باشگاه های معتبر 
جهان بازی می کنند.  او در ادامه گفت: بازی 
سختی مقابل مونته نگرو داریم اما در هیچ بازی 
از پیش باخته به زمین نمی رویم. با ۱۰۰ درصد 
تلاش مان به داخل زمین می رویم. اگر بدون 
خطا بازی کنیم و همه توان را بگذاریم دست پر 
بیرون خواهیم آمد. دروازه بان تیم ملی هندبال 
مردان در مورد دیدار اول مقابل شیلی نیز گفت: 
در مورد بازی اول حرفی برای گفتن نمی ماند. 
همه دیدید چه استرسی کشیدیم تا بردیم. 
متاسفانه مقداری اشتباهات داشتیم اما با غیرت 
بازیکنان و تدابیر مربی توانستیم بازی را با یک 
اختلاف ببریم. بازی فوق العاده ای بود. ما نیاز به 
برد داشتیم تا بتوانیم به مرحله بعد صعود کنیم.

خارجازمستطیلسبز

توصیه ریوالدو به نیمار:  
به سیتی برو 

ریوالدو معتقد است بهترین گزینه برای 
ادامه فوتبال نیمار انتقال به منچسترسیتی 
خواهد بود. به گزارش گلوبو، پاری سن ژرمن 
ممکن است برای جبران بخشی از منابع مالی 
خود در تابستان به فروش نیمار علاقه مند 
باشد. در همین راستا ستاره برزیل ممکن 
است به لیگ برتر برود. ریوالدو درباره وضعیت 
هموطن خود گفت: فکر می کنم منچسترسیتی 
گزینه ایده آل برای نیمار خواهد بود. سیتی به 
او شانس بیشتری برای موفقیت می دهد. او 
در تیمی بازی خواهد کرد که تاکید زیادی 
بر حمله دارد و فوتبال فوق العاده ای را تحت 
هدایت پپ گواردیولا نشان می دهد. من دوست 
دارم نیمار را در لیگ برتر ببینم و چه تیمی بهتر 

از سیتی برای او.

خبـــــر

 دغدغه داوران فوتبال ایران 

 VAR ،دستمزد، لباس

سالپنجم
شماره1469

آرمان ملی: در حاشیه اختتامیه کلاس دانش افزایی داوران 
که روز گذشته برگزار شد صحبت هایی در خصوص مشکلات 

داور فوتبال مطرح شد. 
  صحبت های تاج 

اختتامیه کلاس دانش افزایی داوران و کمک داوران لیگ 
برتری و لیگ یکی از ساعت ۱۱ در هتل آکادمی فوتبال تهران 
برگزار شد. در این کلاس که مدرسینی چون مسعود مرادی در 
آن حضور داشتند، عملکرد داوران در نیم فصل اول بررسی و 
نکات لازم به آنها گوشزد شد. مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال در این جلسه اظهار کرد: من قبول دارم که به دلیل چرخه 
مالی که در فوتبال است، داوری کمترین مزایا را دارد. داوری در 
مقایسه با بازیکنان و کادر فنی و سایر موارد، داوری کمترین مزایا 
را دارند. برای فدراسیون فوتبال، نتایج تیم های ملی و داوری در 
اولویت هستند هر چند که سایر بخش ها هم اولویت خود را 
دارند. همه کمیته ها مهم هستند اما نتایج تیم های ملی و داوران 
مورد ارزیابی مردم است. تاج افزود: به داوری ما انتقاد می شود اما 
این کلاس ها برای این است که از نظر کیفی آن را رشد دهیم. هر 
چند که از نظر کمی، زیاد هستند و باید کمتر شوند زیرا داوران 
باید در کوران بازی ها باشند و با سوت های زیاد رشد می کنند. 
برای VAR تعداد کمی و بهترین ها را یعنی حدود حدود ۷۰ یا 
۸۰ نفر را آموزش می دهیم زیرا فرصت کمی داریم. کار ساده  اما 
پر دردسری است. ما باید به مدیر باشگاه و باشگاه حق دهیم، هر 
چند که آنها هم باید ادب را رعایت کنند. آنها باید بتوانند انتقاد 
کنند تا احترام ایجاد شود و ما هم باید بپذیریم. باید انتقاد به 
داوری را بپذیریم و استقبال کنیم. افشاریان راجع دستمزد 
بارها حرف زده است. همه این کمبودها، انتقادها و اعتراض ها 

روی کیفیت تاثیر می گذارد. رئیس فدراسیون فوتبال در ادامه 
گفت: امیدوارم که با حضور VAR دوباره به جامعه آسیایی و 
جهانی برگردیم و آن چه تا الآن حذف شده را جبران کنیم. باید 
تلاش کنیم که این اتفاق تا ۳ ماه آینده رخ دهد و آموزش آن 
هم خاتمه یابد. با مدیران باشگاه ها و ورزشگاه ها جلسه داشتیم 
و فردا هم با استقلال و پرسپولیس جلسه داریم. هر ورزشگاهی 
نتواند VAR داشته باشد، داوران به ورزشگاهی می روند که این 
سیستم را داشته باشد. از افشاریان می خواهم تعداد داوران را 
کم کند تا آنها مستمر سوت بزند زیرا این زیادی نه برای خود 
داور خوب است، نه برای لیگ و نه برای فدراسیون. او ادامه 
داد: منظور من این نیست که دریچه توهین را باز کنیم. مدیر 
باشگاهی که از جیبش هزینه می کند و نه حق پخش می گیرد و 
نه درآمد بالایی دارد، نباید حق انتقاد را هم از آن بگیریم. معنی 
این حرف ها این است که مقابل توهین را نگیریم بلکه باید زود 
هم مقابل آن ایستاد. جامعه داوری ما، پاک ترین جامعه موجود 
در فوتبال و ایران است. من اطلاعات کافی دارم و در هر پستی از 
آن بودم؛ حتی همین کمیته داوران. هیچ چیز بدی وجود ندارد 

و فقط حرف است. 
  نظر داور جنجالی 

علی صفایی داور بازی جنجالی ملوان و پرسپولیس در حاشیه 
کلاس نیم فصل داوران فوتبال کشور در مورد اینکه حق الزحمه 
داوران چطور است، تاکید کرد: وقتی وارد عرصه داوری شدیم 
با علم به این موضوع که حق الزحمه پایین است، آمدیم و منتی 
سر اهالی فوتبال نیست ولی ای کاش مسئولان حداقل ها  چه در 
بحث مالی و چه سخت افزاری برای داوران فراهم کنند تا آنها با 

آرامش و تمرکز بیشتری قضاوت ها را انجام دهند.  

  صحبت های منصوری 
محمدرضا منصوری در حاشیه مراسم اختتامیه کلاس دانش 
افزایی داوری نیم فصل لیگ برتر اظهار داشت: هماهنطور که 
تیم ملی دیده می شود باید داوران هم دیده شوند، کدام تیم ملی 
است که در زمستان اردو داشته باشد ولی لباس نداشته باشد؟ 
امیدوارم این موضوع ها در آینده حل شود. وی در ادامه گفت: 
اگر لیگ را بخواهیم با VAR آغاز کنیم تنها داورانی که لایسنس 
داشته باشند می توانند در بازی ها قضاوت کنند و نمی شود 
۸۰ داور را وارد قضاوت با VAR  کنیم. برای این که بتوانیم 
قضاوت های خوبی را هم داشته باشیم باید تعداد داوران را کم 
کنیم تا بتوانیم کاری کنیم. من از شخص شما و هیأت رئیسه 
فدراسیونت فوتبال خواهش می کنم که مصوبه ای را برای این 
موضوع داشته باشید. سطح بین المللی داوری فوتبال کشورمان 
تعطیل شده است. داور بین المللی فوتبال کشورمان در خصوص 
حضور داوران ایرانی در مسابقات بین المللی عنوان کرد: در 
جام ملت های آینده تنها داوری به رقابت ها می تواند برود که 
لایسنس داشته باشد. ما تلاش می کنیم که در آینده برسیم آن 
نقطه ای که در مدنظر داریم. هدف ما این است که بتوانیم در 
جام جهانی 2۰26 هم مانند جام جهانی قطر داور داشته باشیم. 
من،ابوالفضلی و فغانی که به جام جهانی رفته بودیم به نمایندگی 
از تمام داوران ایرانی در قطر بودیم. تاج پادشاهی برسر ندارم و 
من هم مثل بقیه داوران ایرانی هستم. همه ما مانند هم هستیم 
و باید از یکسری مسائل گذشت کنیم. برای من منصوری 44 
ساله آموزش VAR به درد نمی خورد من تنها می توانم در خانه 
خود بنشینم و بگویم بله من کلاس VAR رفته ام. منصوری با 
اشاره به اینکه فوتبال کشور باید پیشرفت کند گفت:  همه ما گله 
داریم اما بیایید گذشت کنیم تا شاهد پیشرفت فوتبال کشورمان 
باشیم. تاج در صحبت های خود اشاره کرد که در چرخه مالی 
ما هیچ هستیم. ما در البسه خود مشکل داریم چه برسد به 
دستمزدهایی که قرار است دریافت کنیم. آقای تاج من از شما 
می خواهم تا شخصا به این موضوع ورود کنید چرا که در شرایط 
بسیار حساسی هستیم و نیاز به یک تصمیم بزرگ داریم. داور 
بین المللی فوتبال کشورمان خطاب به رئیس فدراسیون فوتبال 
گفت: خواهش می کنم شأن ما را حفظ کنید. مثلا انتظاری کار 
درست را در بازی جام  حذفی نشان داده، شما بازی را ببینید 
مشخص است وقتی ضربه زده شد دروازه بان یک متر بیرون 
آمد. داور چه کار کند چشمش را روی این صحنه ببندد؟ سر این 
تصمیم بازیکنان ریخت روی سر داور او را حل دادند، اما معلوم 
نیست کمیته انضباطی چه زمانی می خواهد تصمیم بگیرد. 
مانند گذشته باید اقدامات صورت بگیرد، احکام انضباطی اگر 
سر وقت نباشند، تاثیری ندارند. منصوری در پایان تصریح کرد: 
ما برای VAR خیلی چیزها مثل سیستم رادیویی یا پرچم ویبره 
نداریم. فصل آینده به همت همه داوران و فدراسیون فوتبال 

انشاا... VAR بیاید. 

   دیدار 
فینال سوپرجام اسپانیا در ریاض بین رئال و بارسا 
برگزار خواهد شد. این اولین رویارویی دو تیم در 
فینال سوپرجام با شکل برگزاری جدید این رقابت 
هاست. کارلو آنچلوتی و ژاوی، مربیان رئال و بارسابا 
پیراهن تیم شان در کنار کاپ قهرمانی،یکدیگر 

روبرو شدند.

      رکورد
در بازی تیم های سن آنتونیو اسپرز و گلدن استیت 
وریرز به میزبانی سالن »آلامودوم« رکورد حضور 
تماشاگر در یک بازی از فصل عادی مسابقات لیگ 
NBA شکست.در این دیدار ۶۸ هزار و ۳۲۳ نفر در 
سالن حضور داشتند که بیشترین تعداد تماشاگر در 

تاریخ مسابقات این لیگ بود. 

           عکس 
محمد عامر العزاوی، عکاس ورزشی عراقی، 
عکس هایی از سکوهای ورزشگاه المپیک المیناء در 
استان بصره را منتشر کرد. تصویری بسیار دردآور 
از حضور یک هوادار نابینای عراقی روی سکوهای 
استادیوم که با شور و هیجان خاصی، مسابقات را 

دنبال می کند.
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کوتاه
ایسنا: یک مربی اسپانیایی در تمرینات مس کرمان حضور 
پیدا کرده است. فرزاد حسین خانی برای ترمیم نقاط ضعف 
تیمش زودتر از دیگر تیم ها دست به کار شد و با بازیکنان 
ایرانی و خارجی مدنظرش مذاکره کرد. در همین راستا معین 
عباسیان، هافبک تیم هوادار در چند روز گذشته در تمرینات 
مس حضور پیدا کرده است و در آستانه انتقال به این تیم 
کرمانی قرار دارد. خبر دیگر از اردوی مس کرمان حضور 
دستیار سابق دیگو سیمئونه در تمرینات مس کرمان است. 
کالی تروئبا ۵۳ ساله است و سابقه حضور در کادرفنی اتلتیکو 
مادرید را در کارنامه خود دارد. این مربی اسپانیایی از سال 
2۰۰6 تا سال 2۰۱4 به عنوان سر آنالیزور در کادرفنی اتلتیکو 
مادرید حضور داشت. تروئبا همچنین سابقه کار در پونفرادینا، 

الچه، ریسینگ سانتاندر و ایبار را در کارنامه خود دارد.

بیــنالمــلل
سرمربی رئال مادرید اعلام کرد که کریستیانو رونالدو از 
تصمیمی که گرفته است بسیار خوشحال است. به گزارش 
اسپورت، کمتر کسی پیش بینی می کرد که کریستیانو 
رونالدو در فصل نقل و انتقالات زمستانی سال جاری راهی 
النصر عربستان شود. رونالدو در منچستر یونایتد هم  عملکرد 
خوبی داشت اما با اریک تن هاخ به مشکل برخورد و این باعث 
شد تا او فسخ کند. با وجود آنکه از چلسی، پاری سن ژرمن 
و حتی رئال مادرید و اتلتیکو مادرید به عنوان مقصدهای 
بعدی رونالدو یاد می شد اما این بازیکن راهی لیگ عربستان 

انگیز پیراهن النصر را بر تن کند شد تا با قراردادی وسوسه 
و به عنوان گرانترین بازیکن 
جهان  فوتبال  تاریخ 
شناخته شود. رونالدو 
تمرین  جمعه  روز 
رفت  مادرید  رئال 
تا با هم تیمی های 
سابق خود دیدار کند. 
آنچلوتی درباره این 
دیدار با رونالدو گفت: 
رونالدو بسیار خوشحال 
داد.  نشان  باانگیزه  و 
در  درستی  تصمیم  او 
انتقال به النصر گرفت و از 
تصمیمش راضی است.  

دیدگـــــاه
کی روش کمکی به فوتبال ایران نمی کند! 

هومنافاضلی
کارشناس فوتبال  

من فکر می کنم در دوره ای که کاشانی در تیم فوتبال امید 
حضور داشت عملکرد او خوب بود. تیم امید برای خروج از 
کشور یکسری نیاز ها داشت، بودجه و هزینه ای که برای 
این تیم درنظر گرفته می شد و همکاری که باشگاه ها انجام 
می دادند همه این مسائل نشان می دهد در آن دوره که 
کاشانی در تیم امید حضور داشت یکی از بهترین دوره ها بود. 
تیم امید به لحاظ مالی و مدیریتی خیلی خوب اداره می شد. 
در آن زمان تیم امید چندین اردوی خارج از کشور داشت، در 
حالی که این تیم به دلیل شرایط سربازی بازیکنان معمولا 
مشکل خروج از کشور را دارد، بنابراین به نظر من انتخاب 
دوباره کاشانی به عنوان سرپرست برای تیم امید ایده خوبی 
است. در حال حاضر تیمی که ما داریم بسیار متوسط است؛ 
متأسفانه سال هاست در بخش پایه کار زیادی انجام نشده و 
بازیکنان خوبی درست نکردیم. اتفاقا همان تیمی که در اختیار 
کاشانی و خاکپور بود به لحاظ فنی جزو یکی دو تیم خیلی 
خوب در رده امید بود که البته حاصل یک کار سازمان یافته 
برای تولید بازیکن ملی در فدراسیون فوتبال بود، من به همراه 
معینی و محمدی در آن زمان این پروژه را راه اندازی کردیم 
و چهار پنج سال کار استعدادیابی را انجام دادیم، خیلی از 
مسائل را هم از نظر مالی و بومی در نظر گرفتیم تا استعدادی را 
از دست ندهیم؛ مسائل بومی و مالی در نحو انتخاب بازیکنان 
تأثیرگذار نباشد. یک استعدادیابی در رده نوجوانان شد و آن 
تیم به رده جوانان تبدیل شد و هدایت هر دو تیم هم برعهده 
محمدی بود.  در رده امید هم تیم ابتدا دست من و بعد به 
خاکپور رسید؛ واقعا تیم فوق العاده ای بود و بازیکنانی که الان 
در تیم بزرگسالان از کریم انصاری فر، علیرضا بیرانوند و روزبه 
چشمی و ... بودند از همان پروژه هستند. بعد از آن افراد در 
فدراسیون تغییر کردند و دیگر پروژه و آن سازمان یافتگی 
که ما تعریف کرده بودیم از بین رفت. در این نوع فعالیت ها 
جزئیات و افرادی که کار ها را مدیریت می کنند اهمیت زیادی 
دارد. البته پروژه استعدادیابی در آکادمی باشگاه ها باید انجام 
شود، اما فدراسیون به خاطر اینکه باشگاه ها کم کار هستند؛ 
به صورت گلخانه ای تیم های امید را درست کرد تا بتوانند 
جای کار باشگاهی را بگیرند؛ در صورتی که این فعالیت ها 
جزو وظایف باشگاه هاست، آنها باید آکادمی داشته باشند و 
بازیکن سازی کنند. تصمیم گیری در مورد تیم امید برعهده 
فدراسیون است و کمیته ملی المپیک نقش راهبری و نظارت 
را دارد؛ این کمیته در واقع به لحاظ مالی تیم امید را حمایت 
می کند، اما بودجه آن به اندازه لازم نیست و تیم امید همیشه 
به لحاظ مالی به فدراسیون وابسته است، طبیعتا کاشانی برای 
فعالیتش در تیم امید انتظارات و توقعاتی دارد و باید ببینیم 
فدراسیون آیا می تواند به آنها پاسخ بدهد یا خیر. به نظر اگر 
این دو همسو با یکدیگر شوند بهتر از این است که در جریان 
کار با یکدیگر دچار چالش شوند.  من از طرفداران کی روش 
نبودم و از طرفداران ماندن او در فوتبال ایران هم نیستم. 
نتیجه بازگشت کی روش به فوتبال ایران را در جام جهانی 
دیدیم. به اعتقاد من او دیگر نمی تواند به تیم ملی کمک کند و 
از زمان کمک کردن او به تیم ملی 6 تا ۷ سال گذشته است و ما 
درجا زدیم و اشتباه کردیم. اما اینکه چه کسی می تواند به تیم 
ملی کمک کند و چه کاری باید کرد، به نظر من باید کسانی 
در مورد این موضوع تصمیم گیری کنند که منفعت ندارند، 
مشکلی که گاهی وقت ها در فدراسیون فوتبال و کمیته فنی 
پیش می آید افراد براساس منافع خودشان تصمیم گیری 

می کنند که شاید خیلی ملی نباشد.  

ساعی: 

هادی پور باخته و بهانه می آورد، او رضایت نامه می خواست 
هادی ساعی رئیس فدراسیون تکواندو تاکید کرد که 

هادی پور بعد از باخت در انتخابی ها دنبال بهانه بود.
  ابقای مقانلو

هادی ساعی درخصوص ابقای مقانلو تا المپیک 2۰24 پاریس 
اظهار داشت: مقانلو در جلسه کمیته فنی حضور پیدا کرد و 
گزارش عملکرد خود را ارائه کرد و به تمامی سوالات اعضای 
کمیته فنی پاسخ داد. همچنین نقاط ضعف و قوت خود را اعلام 
کرد و در نهایت کمیته فنی به این نتیجه رسید مقانلو بهترین 
گزینه است و در نهایت به این نتیجه رسیدیم که همکاری با 

ایشان ادامه داشته باشد. 
  اضافه شدن نفجم

وی در مورد حواشی اضافه شدن نفجم به کادرفنی تیم ملی 
گفت: همه اعضای کمیته فنی به این نتیجه رسیده بودند که 
مقانلو نیاز دارد تا کادرفنی اش تقویت شود و اکثر اعضا موافق 
اضافه شدن نفجم به کادرفنی بودند. رئیس فدراسیون تکواندو 
در مورد صحبت هایی که مبنی بر دور بودن نفجم از مربیگری 
در سالیان اخیر مطرح شده است، گفت: نفجم آدم فنی است 
و فقط رئیس هیئت تکواندو مازندران نیست. در مقطعی که 
مدیرفنی تیم های ملی بودم، نفجم سرمربی تیم نوجوانان 
بود. نفجم در بحث مدیریت توانمندی خود را نشان داده است 
و قهرمانی بزرگی بود که حضورش مطمئناً در کنار بچه ها 

می تواند کمک کند.
  هادی پور

ساعی در خصوص خداحافظی هادی پور از تیم ملی و 
اینکه اعتقاد دارد نگاه حمایتی نسبت به او وجود ندارد، افزود: 
هادی پور  بعد از باخت در انتخابی قهرمانی آسیا،  به داوران و 
مربیان بی احترامی کرد. بعد آمد و با ادبیاتی بد عنوان کرد که 
می خواهید این بچه را به مسابقات جهانی ببرید؟ در پاسخ 
گفتم که مگر اعتقاد ندارد که حریفش بچه است؛ پس چرا به او 

باخته؟  گفتم  وقتی در انتخابی باخته نمی تواند تعیین تکلیف 
کند. حتی عنوان کردم که تو که خودت وقتی کم سن و سال 
بودی به تیم ملی دعوت شدی و با بردن بزرگان فیکس شدی؛ 
چرا این حر ف ها را می زنی؟ در جواب گفت که می دانم در اردو 
با او چکار کنم و او را لت و پار می کنم. وی در ادامه افزود: بعد 
از چند روز آرام شد و عذرخواهی کرد. در حالی می گوید که 
فدراسیون او را حمایت نکرده که بعد از آسیب دیدگی خواست 
که به یک تورنمنت بین المللی با هزینه های شخصی و با کمک 
اسپانسر اعزام شود که با این موضوع موافقت کردم. از بخش 
بین الملل فدراسیون خواستم که کارهایش را انجام بدهد که 
یکدفعه بدون هماهنگی پای خود را جراحی کرد. با او تماس 
گرفتم و پیگیر احوالش شدم و گفت عمل کوچکی انجام داده 
و از دو هفته دیگر شروع می کند. خواستم به ملاقاتش بروم که 
گفت نیاز نیست و فقط می خواهد دیگر به شمال نرود و برای 
کارهای بدنسازی و فیزیوتراپی در اردو بماند. رئیس فدراسیون 
تکواندو خاطرنشان کرد: با این درخواست هم موافقت کردم و 
به اردو آمد و کارهای خود را انجام داد. از او پرسیدم که وضعیت 
حضورش در تورنمنتی که خواسته بود چه می شود که گفت 
دیگر نمی توانم بروم و این موضوع منتفی شد. قبل از انتخابی  
جهانی تصمیم گرفتیم به آرمین فرصتی بدهیم و با اعزامش به 
یک تورنمنت، هم امتیاز کسب کند و هم برای انتخابی آماده 
شود. از طرفی لطفی امتیازاتش پر بود و برای کاهش هزینه ها 
و  به خاطر اینکه آرمین را شکست می داد، او را اعزام نکردم. 
آرمین به مسابقات رفت و مدال طلا گرفت، اما در برگشت در 
انتخابی به لطفی باخت و از اعزام به مسابقات جهانی بازماند.  
وی در خصوص ادعای هادی پور که عنوان می کند بلافاصله 
بعد از بازگشت از مسابقات برای او به بهانه فرصت نداشتن 
برای ارسال اسامی، مسابقه گذاشتند، گفت: اصلًا ۵۰ روز وقت 
برای ارسال اسامی داشتیم؛ اما به ورزشکار ربطی ندارد که چه 

روز انتخابی برگزار شود یا نشود. اینها بهانه است و فقط قصد 
توجیه باختش را دارد. دفعه اول باخت را به داوری ارتباط داد 
و این بار به دِدلاین ربط داده است. بعد از باخت در انتخابی 
در یک تصمیم احساسی عنوان کرد که رضایت نامه اش را 
بدهیم تا برود. به او گفتم برای چه چنین تصمیمی گرفته 
است که عنوان کرد دیگر نمی تواند به مسابقات جهانی برود. 
به او توضیح دادم که مسابقات جهانی را نمی رود، اما با توجه 
به رنکینگی که دارد این شانس را خواهد داشت تا به مسابقات 
گرندپری برود. ساعی یادآور شد: همانجا به هادی پور پیشنهاد 
دادم که اصلًا نمی خواهد به مسابقات رسمی جهانی و آسیایی 
برود و تمام تمرکز خود را روی حضور در مسابقات گرندپری 
بگذارد. تا المپیک 4 مرحله مسابقات گرندپری وجود دارد 
و با موفقیت در این مسابقات سهمیه خواهد گرفت. پرسید 
که به تمام این مسابقات اعزام می شود که قول دادم به تمام 
گرندپری ها برود. گفت که امتیازاتش در حال افتادن است که  
گفتم به مسابقات پاکستان برود و 2۰ امتیاز نیز آنجا بگیرد تا 
امتیازاتش افت نکند.  تشکر کرد و قرار شد تیم با هدایت افلاکی 
این تیم به پاکستان برود. تمام بچه های اعزامی به این مسابقات 
برای تمرین به جزیره خارک رفتند، اما این آقا نرفت و وقتی 
پیگیر شدیم گفت اگر امکان دارد در تهران تمرین کند که با 
این موضوع نیز موافقت شد و فقط در فرودگاه به تیم اضافه شد. 
رئیس فدراسیون تکواندو در پایان گفت: اینجا نیز بی نظمی 
انجام داد، اما باز با او کنار آمدیم. دو، سه روز قبل از شروع اردو 
مدام پیگیری اردوها بود، اما به یکباره  با انجام مصاحبه خبر از 
خداحافظی اش داد. بعد از این مصاحبه، بچه ها پرسیدند که با او 
چکار کنند که باز هم با وجود مصاحبه ای که انجام داده بود به 
مسئول اردوی گفتم با او تماس بگیرد. در جواب گفته بود که 
برای چه به اردو بیاید و در نهایت از دهنش پریده بود که دوباره 

به اردو بیایم تا به این پسره ببازم!

پرسپولیس با برتری مقابل ون پارس در 
ضربات پنالتی راهی مرحله یک هشتم نهایی 
جام حذفی شد. مرتضی فنونی زاده پیشکسوت 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
فوتبال  تیم  پیروزی  درباره   
پرسپولیس مقابل ون پارس اصفهان چه 

نظری دارید؟
 به خاطر ثبت نتایج باور نکردنی به جام 
حذفی، جام شگفتی ها می گویند. بازیکنان 
ون پارس با انگیزه زیاد و دو چندان به 
مصاف پرسپولیس آمده بودند. مدافعان و 
دروازه بان تیم اصفهانی در مقابل حملات 
پرسپولیس بسیار عالی کار کردند. پرسپولیس 
می توانست بیشتر از 6 گل به ون پارس بزند، 
اما ازخودگذشتگی و فداکاری حریف مانع 
گلزنی های بازیکنان پرسپولیس شد. دروازه بان 
ون پارس روز خوبی را پشت سر گذاشت و 
از بازیکنان  فرصت های گلزنی زیادی را 
پرسپولیس را گرفت. باید به مجتبی توتونی، 
سرمربی این تیم تبریک گفت که تیم بسیار 
خوبی را راهی مسابقات جام حذفی کرده بود 
و در نهایت با تیم اول لیگ ایران بازی خوب 
و پایاپایی را هم به نمایش گذاشت. سیستم 
خوبی را از آنها دیدیم که در ضدحملات بسیار 
خطرناک ظاهر شدند. بازیکنان ون پارس هم 

انگیزه زیادی برای نشان دادن خود داشتند.
  پرسپولیس با اشتباهات داوری دو 

گل مقابل ون پارس دریافت کرد!
 هر دو گلی که تیم فوتبال ون پارس زد، با 
اشتباهات داوری صورت گرفت. پنالتی که به 
نفع تیم اصفهانی گرفته شد، اصلًا درست نبود، 
گل دوم هم آفساید بود. اگر سیستم VAR در 
فوتبال ایران راه اندازی می شد حق به حقدار 
می رسید. باید مسئولان فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ هر طور شده این سیستم را در 
بازی های لیگ برتر بیاورند تا هیچ تیمی از 
اشتباهات داوری متضرر نشود. در نیم فصل 
دوم که بازی ها بسیار حساس و رقابت برای 
قهرمانی و نیفتادن بالا می رود، نیاز به سیستم 

VAR احساس خواهد شد.
  محمد عمری نشان داد بازیکن با 

کیفیتی است!
 عمری بازیکن بسیار با تکنیکی است که 
در دریبل زدن و شوت  زنی مهارت بالایی 
دارد. او می توانست زودتر خودش را به سطح 
بالاتر برساند. سال قبل با اینکه بازی های 
کمتری به او می رسید، عملکرد خوبی داشت. 
عمری این فصل خودش را به عنوان ستاره 
پرسپولیس و فوتبال ایران معرفی کرده است. 
امیدوارم این روند رو به رشدش ادامه پیدا 
کند و به فوتبالیست ارزنده ای در تیم ملی 

ایران تبدیل شود.
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